
 

   

Protokoll 15-07-05 
Styrelsemöte med Vit Herdehundklubb, söndag den 5 juli 2015. Telefonmöte. 
 
Närvarande:  Gunilla Andersson, Anne-Christine Stareborn, Camilla Åberg, Anders 

Granlund, Jenny Olsson, Anna Dahlberg (lämnade mötet under §10), 
Elisabeth Söderström, Jill Adolfsson. 

 
Frånvarande:   Sophie Eklund  
 
Ej anmält förhinder: - 

 
 
§1.  Mötets öppnande 
Ordförande Gunilla Andersson öppnade mötet. 
 
§2.  Godkännande av dagordning 
Mötet godkände dagordningen.  
 
§3.  Val av justerare  
Till justerare valdes Jenny Olsson. 
 
§4.  Val av mötessekreterare 
Till mötessekreterare valdes Camilla Åberg. 
 
§5. Föregående protokoll 
Föregående protokoll godkänns via mail. 
 
§6. Kassarapport 
Kassarapporten den 5 juli är 73 392,13 kr 
Medlemmar 194 st 
 
§7. Inkommande/utgående	  post	  

• Lena Delér – Dispens ålder avelsdjur. Svar från avelsrådet gm Gunilla 
Även skickat klargörande ang ålder dispens till Avel och att dispens gäller för 
valphänvisning, ej att frångå RAS. 

• SBK Therese Palm – Avel 
Inbjudan till grundutbildning för avelsfunktionärer 10-11 oktober 2015. VB till 
avelrådet. 
Ändringar i utställningskalendern inför 2016. VB utställningsgruppen. 
Särbestämmelser SE UCH. VB avelsrådet 
Fastställda utställningar SBK 2017. 
Mentalbanor – Inventering. 
Anatomiutbildning – Styrelsen har sedan tidigare beviljat Malin Ranestål att gå 
denna. VB Malin 

• SBK Camilla Hjort – Tävling 
Upplåtelse/uthyrning av mark – Policyfrågor, utdrag från SKK/UtstK protokoll 8 juni  
Högre anmälningsavgift för Rasmästerskap 

• SBK Peter Rimsby – Information projekt ”På väg mot 100 000 medlemmar” 
• Kroppsvallarna 

Allmän information. 
Information från Kroppsvallarnas styrelse.  

• Mail ang statistik och spindeldiagram för uppfödare – Gunilla svarat 



 

 • Hvit Gjeterhundklubb – Förfrågan ang avelsdjur. 
• VHK Gunilla – Svar till Sv Schäferhundklubben ang RAS-SM  

 
§8. MT – status 
Dokumentation och minnesanteckningar från mötet. Gunilla ställde frågan om att bjuda in 
sakkunnig till möte med styrelsen. Frågan bordläggs till kommande möten. 

 
§9. Särbestämmelser SE UCH  
Efter diskussion beslutade styrelsen att klubben inte önskar några förändringar i dagsläget. 
Gunilla svarar på enkäten för VHKs räkning. 

 
§10. Medlemsutveckling – Projekt 100 000 
Beslutade tillsätta en arbetsgrupp för VHKs del i projektet, ingår i arbetsgruppen gör: 
Gunilla, Anki, Anna och Elisabeth. 

 
§11. Rasspecialen  
Styrelsen godkänt budget via e-post. Lägesrapport och kortare redogörelse från 
utställningsmötet. 
 
§12. KM 
Sophie skickat e-post ang planeringen. Datum och plats för KM spikat, 27/9 på Sollefteå BK.  
 
§13. VHK 15 år 
Anki och Elisabeth tittar på ett arrangemang i december månad. 
 
§14. Övriga frågor 

• Anders har licens för Lathunden.  
• Anki har överlämnat present till Peter Rimsby, från Vit herdehundklubb. 

 
§ 15. Nästa möte 
Onsdag den 12 augusti klockan 19.30. 

 
§ 16. Avslutning 
Ordförande avslutade mötet och tackade alla deltagare för kvällens möte. 
 
 
 
Vid protokollet: 
 
 
 
…………………………………………………………………………………………………… 
Camilla Åberg, mötessekreterare 
 
Justeras: 
 
 
 
……………………………………………………………………………………………………  
Gunilla Andersson, ordförande 
 
 
 
…………………………………………………………………………………………………… 
Jenny Olsson, justerare 


